
:Referat af FU-møde d. 8. juni 2011 
 
Punkt 1 
Vi skal nok betale 53620kr tilbage af vores FOS tilskud for 2011. Det er fordi vi er gået tilbage i antal af 
medlemmer der giver rigtig godt tilskud. Lene har kontakt til kommunen og de vil regne igennem for os om 
tallene passer.  
Vi har besluttet at hvis vi skal tilbagebetale penge, skal de tages af vores formue.  Vores formue er på 
198.000kr. 
Lene holder os orienteret over sommeren. 
 
Punkt 2: 
Der er ikke stemning for en turnering i Malmø.  
Vi holder en jubilæums fest lørdag d. 12. november 2011 for klubbens medlemmer. Vi holder en reception 
samme dag for klubber, forbund osv. Den afholdes i teatercafeen og vi leder efter steder til selve festen.  
Vi mødes i FU igen i august og aftaler videre. Dato vil blive offentliggjort i Lavia Nyt. 
 
Punkt 3: 
Volleyball har søgt en ekstra bevilling på 4650kr. Den blev godkendt.  
 
13. juni 2011 Lykke Christensen  
 


